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1. Mötets öppnande  

Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 

2. Fastställande av dagordning 

Övrig fråga anmäls. 
Föredragningslistan fastställs med ovanstående tillägg. 
 

3. Förra mötets anteckningar 

Inga frågor på förra mötets anteckningar. 
 

4. Tema hemtjänst 

Upphandling hemtjänst 
Rådet besöks av Vanja Pettersson, områdeschef socialkontoret och projektägare för 
införandet av LOU inom hemtjänsten. Hon informerar rådet om LOU (Lagen om 
offentlig upphandling) inom hemtjänsten. Kommunfullmäktige beslutade i mars 
2022 att delar av hemtjänsten ska upphandlas (LOU) och att möjligheten att 
tillämpa Lagen om valfrihet (LOV) inom hemtjänsten ska avvecklas. Beslutet 
innebär att kommunen kommer fortsätta bedriva hemtjänst inom egen regi men 
att delar av hemtjänsten kommer att utföras av upphandlade aktören EVEO. 
Brukaren kommer att bli tilldelad en utförare utifrån var invånaren bor. 
Fördelningen mellan kommunens egen regi och EVEO kommer att vara 50/50. 
 
I dagsläget upprättas en projektplan och delprojekt, IT bygger om system, och 
samverkan mellan olika verksamheter pågår. En tät dialog förs med EVEO, och 
löpande information ges till invånare, brukare och medarbetare, främst via 
kommunens hemsida. 
 
Ett successivt införande av EVEO kommer planerat att ske under kvartal 4, 2024 
för att få till en så smidig övergång som möjligt. 
 
En rådsmedlem undrar när informationen kommer att gå ut till brukarna?  
Svar: En del information har redan gått ut, och under april kommer en del möten 
att hållas i de olika kommundelarna. 

Hemtjänstindex 
Vanja Pettersson, områdeschef socialkontoret och Maria Andersson, enhetschef 
socialkontoret informerar om hemtjänstindex. Hemtjänstindex är en 
sammanvägning av data som på olika sätt indikerar hemtjänstens kvalitet. Syftet är 
att underlätta kommuners kvalitetsanalyser och prioriteringar. Hemtjänstindex är 
initierat av SPF Seniorerna och har utvecklats med stöd från Allmänna arvsfonden. 
Strängnäs kommun köpte hemtjänstindex för år 2022 för en fördjupad rapport, 
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men kommer inte att köpa indexet för år 2023. Resultatet från 2022 års 
hemtjänstindex resulterade i en del åtgärder av vissa punkter.  
Det är svårt att se vilka punkter resultatet sjunkit på och göra åtgärder, då man inte 
köpt den fördjupade rapporten för 2023 och kan jämföra. 
Det ständiga arbetet för ökad kvalitet inom hemtjänsten sker genom systematiskt 
kvalitetsarbete som avvikelsehantering och egenkontroller. 
Hemtjänsten följer kvalitetsindikatorer som kontinuitet och brukarnöjdhet. 
 
En rådsmedlem undrar om det finns någon plan på att köpa in den fördjupade 
rapporten för 2024? Thord Modin, socialnämndens ordförande svarar att det får vi 
se över då. 
 
En rådsmedlem informerar om att i höst kommer resultatet om hemtjänstindex 
och särskilda boenden från andra ställen t.ex. Kolada. Rådsmedlemmen undrar om 
vi kan gå igenom resultaten i höst på ett rådsmöte?  
Ordförande Anders Härnbro svarar att vi sätter upp det på vår lista och ser över 
det. 

Trygghet inom hemtjänst 
Vanja Pettersson, områdeschef ordinärt boende informerar om trygghet inom 
hemtjänst. Frågan om personalen ska lämna utdrag ur belastningsregistret när 
man jobbar inom hemtjänst pågår. En arbetsgrupp är tillsatt för att ge 
förslag/utreda frågan. 
Registerkontroll görs idag för personal inom förskola/skola med lagstöd. SKR 
skriver att nyttan med åtgärden för andra verksamheter än de som regleras i lag, 
bör övervägas i förhållande till skyddet för den enskilde arbetssökandens 
personliga integritet, eftersom utdraget innehåller integritetskänsliga uppgifter. 
 
En rådsmedlem undrar om man kan ställa krav på den privata aktören? Thord 
Modin socialnämndens ordförande svarar att vi ställer minst lika höga krav på den 
privata aktören, man kommer även göra oannonserade besök. 
 
En rådsmedlem undrar om det finns ett maxantal av olika personal som får komma 
till en brukare. Vanja Pettersson svarar att det är något man ser över och att det 
kommer att finnas. 
 
En rådsmedlem föreslår att hemtjänsten borde vara med som en stående punkt på 
varje rådsmöte. 
 

5. Kommunens arbete med nära vård 

Marina Järleros Kantermo, verksamhetschef socialkontoret och Adam Hedstig, 
verksamhetsutvecklare socialkontoret informerar rådet om kommunens arbete 
med nära vård. Nära vård handlar om att utveckla en mer modern, tillgänglig och 
effektiv vård som utgår från individen. Patienten ska kunna vara mer delaktig i sin 
egen vård. Vården ska vara hälsofrämjande och förebyggande. 
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Adam och andra kollegor kommer gärna ut till föreningarna och informerar om 
arbetet med nära vård. Kontakta Adam eller Marina vid intresse. 
 

6. Övriga frågor 

 Seniordagen 
Seniordagen kommer att vara fredagen den 3 maj klockan 13.00 i Åkers Folkets 
hus. 

 

7. Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. Nästa möte äger rum den  
22 maj kl. 10:00 i Scenrummet, Multeum.  
 
 


